
Zápisnica č. 7/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 29. októbra 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Oliver Moravčík, Pavel Čičák, Ján Vajda, 
Ján Šajbidor, Ľubomír Šooš, Stanislav Unčík, Ľubica Vitková, Milan 
Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj 
Česelský 

 
Neprítomný:   
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Komplexná akreditácia STU (pror. Finka) 
2. Súčasný stav projektu SOFIA (pror. Finka) 
3. Súčasný stav projektu kampusových ústavov na STU (pror. Janíček) 
4. Súčasný stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
5. Vyhodnotenie spolupráce medzi STU a SE, a. s. ENEL (pror. Janíček) 
6. Analýza revíznej činnosti na STU (pror. Janíček) 
7. Návrh na zriadenie výskumného centra STU - MLC (pror. Redhammer) 
8. Návrh na zriadenie obchodnej spoločnosti STU (pror. Redhammer) 
9. Evidencia citácií na STU (pror. Redhammer) 
10. Noc výskumníka 2007 (pror. Redhammer) 
11. Vedec roka 2007 (pror. Redhammer) 
12. Týždeň vedy na Slovensku 2007 (pror. Redhammer) 
13. Aktuálne informácie z medzinárodného výskumu (pror. Redhammer) 
14. Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
15. Stretnutie so zahraničnými študentmi STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
16. Správa o ŠVOČ v akad. roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
17. Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU (pror. Kalužný) 
18. Návrh harmonogramu akad. roka 2008/2009 (pror. Kalužný) 
19. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Zabezpečenie komplexnej akreditácie STU (pror. Finka) 
2) Informácia o stave EIS na STU v Bratislave (pror. Finka) 
3) Ubytovanosť študentov STU (pror. Janíček) 
4) Analýza revíznej činnosti na STU (pror. Janíček) 
5) Návrh na zriadenie výskumného centra STU - MLC (pror. Redhammer) 
6) Návrh na zriadenie obchodnej spoločnosti STU (pror. Redhammer) 
7) Metodika pre evidenciu ohlasov v systéme OLIB na STU (pror. Redhammer) 
8) Noc výskumníka 2007 (pror. Redhammer) 
9) Vedec roka 2007 (pror. Redhammer) 
10) Týždeň vedy na Slovensku 2007 (pror. Redhammer) 
11) Aktuálne informácie z medzinárodného výskumu (pror. Redhammer) 
12) Veľtrh „Veda – technika – vzdelávanie 2007“ (pror. Petráš) 
13) Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
14) Stretnutie so zahraničnými študentmi na STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
15) Správa o ŠVOČ za akad. rok 2006/2007 (pror. Kalužný) 



16) Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU (pror. Kalužný) 
17) Návrh harmonogramu akad. roka 2008/2009 (pror. Kalužný) 
18) Informácia k vyhodnoteniu plnenia kolektívnej zmluvy za 1. polrok 2007 (pror. Finka) 
19) Výchova k podnikateľstvu na vysokých školách – informácia (pror. Redhammer) 
20) Spoločné kritériá pri tvorbe nových učebných plánov ŠP (pror. Kalužný) 
21) Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/5/2007, 1/6/2007 
 
Nesplnené úlohy:  
 
 
K bodu 1 Komplexná akreditácia STU (pror. Finka) 
  
Rektor Báleš: Uviedol tento bod rokovania a zdôraznil dôležitosť komplexnej akreditácie 

pre zaradenie vysokých škôl a vyzval všetkých dekanov, aby na tento proces 
kládli maximálny dôraz. 

Pror. Finka: Predložil písomný materiál na túto tému a komentoval jeho obsah. Uviedol 
všetky najnovšie informácie, ktoré sa týkajú komplexnej akreditácie. 
Rovnako sa zmienil aj o akreditácii pre habilitačné a inauguračné konanie. 

Pror. Kalužný: Všetky ŠP musia byť znovu akreditované a príprava na akreditáciu sa deje 
v zmysle platnej vyhlášky. 

Pror. 
Redhammer: 

Informoval dekanov fakúlt, čo je potrebné urobiť pre akreditáciu za oblasť 
vedy a výskumu 

Dekan FEI 
Vajda: 

Úloha je veľmi náročná, na fakulte majú 6 oblastí vedy a výskumu, požiadal 
o predĺženie času na podanie akreditačného spisu. Opýtal sa na dĺžku 
doktorandského štúdia a ako je to so zmenou garanta ŠP. 

Dekan MTF 
Moravčík: 

Nie je jednota v počte vyučovacích hodín na fakultách STU. Ako to bude 
s vyučovaním cudzích jazykov na fakultách. 

Dekan SjF 
Šooš: 

Termín je príliš krátky a procedúry, ktoré akreditácia vyžaduje sa prakticky 
do konca roka nedajú reálne stihnúť. 

Pror. Kalužný: Dĺžka doktorandského štúdia nebola stanovená zatiaľ jednotne. K dohode 
nedošlo ani v počte hodín, je to aj ekonomická záležitosť. Rektor Báleš sa 
prihovára za ponechanie 3 aj 4 ročnej dĺžky štúdia. Niektoré náročné 
študijné programy DŠ sú náročné a vyžadujú si 4 roky. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/7/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o komplexnej akreditácii a žiada rektora STU, aby 
požiadal Akreditačnú komisiu o predĺženie termínu na predloženie akreditačného spisu za 
STU. 
 
 
K bodu 2 Súčasný stav projektu SOFIA (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Doterajšie aktivity na príprave implementácie systému SOFIA ukázali, že 

implementácia tohto systému na STU a efektívna spolupráca STU 
s konzorciom dodávateľa nie je možná bez jasne definovaných zmluvných 
podmienok pre realizáciu projektu vrátane zmluvy medzi STU a konzorciom 
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dodávateľa. V zmluve musí byť jasne definovaný rozsah prác, práv 
a zodpovednosti dodávateľa ako aj technické, organizačné a ekonomické 
podmienky prevádzkovania systému. Po vyhodnotení zmluvných 
podmienok sa STU rozhodne o rozsahu a detailnom postupe implementácie 
systému a jeho modulov. Takáto zmluva zatiaľ STU nebola predložená. 

Dekan FEI 
Vajda: 

Zaujímal sa, ako je to s licenčnými poplatkami za tento systém 
a poznamenal, že tento systém nie je najvhodnejší pre VŠ. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/7/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave projektu SOFIA. 
 
 
K bodu 3 Súčasný stav projektu kampusových ústavov na STU 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o stave zriadenia kampusových ústavov. Problémy 

sú v ekonomických modeloch fungovania týchto ústavov. Rektor STU 
oznámil, že od 1.1.2008 zriadi ústav manažmentu a plánovania na STU 
a pripravuje sa návrh na zriadenie ústavu inžinierskych štúdií. Jeho 
prípravou poveril rektor STU prof. Mészárosa z FCHPT. Tento ústav bude 
integrovať aj zahraničných študentov na STU. 

Prodekan SvF 
Unčík: 

Zaujímal sa, akým spôsobom bude robená akreditácia študijných programov 
týchto ústavov. Rektor odpovedal, že pôjde o univerzitné ústavy a teda aj ŠP 
sa budú akreditovať univerzitne, nie fakultne. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/7/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave projektu kampusových ústavov na 
STU. Rektor STU Báleš oznámil zriadenie dvoch univerzitných ústavov – ústav manažmentu 
a plánovania a ústav inžinierskych štúdií. 
 
 
K bodu 4 Súčasný stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál s prehľadom stavu ubytovanosti študentov podľa 

jednotlivých fakúlt STU. Konštatoval, že ku dňu 18.10.2007 je na ŠD STU 
voľných 49 lôžok. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/7/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o aktuálnom stave ubytovania študentov na ŠD STU. 
 
 
K bodu 5 Vyhodnotenie spolupráce medzi STU a SE, a. s. ENEL 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Ústne informoval o podpísaní zmluvy o spolupráci medzi STU v Bratislave 

a SE, a. s. ENEL. ENEL vytvorí podmienky pre propagáciu STU na 
všetkých stredných školách v SR a finančne podporí výrobu propagačných 
materiálov. Pripravuje sa nový univerzitný program pod pracovným 
názvom Multienergetika za účasti 5 fakúlt STU a ENEL poskytne aj 
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štipendiá pre študentov STU. 
Dekan SjF STU 
Šooš: 

Navrhol širšiu diskusiu o tomto pripravovanom študijnom programe. 

 
Úloha KR STU č. 1/7/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU venovať náležitú pozornosť projektu STU a SE, a. s. 
ENEL a dopracovať študijný program pod pracovným názvom Multienergetika. 
Z: dekani fakúlt STU, pror. Janíček 
T: 16. 11. 2007 
 
 
K bodu 6 Analýza revíznej činnosti na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomný materiál o stave revíznej činnosti na 

súčastiach STU a nákladoch na túto činnosť. Materiál bol prerokovaný vo 
vedení STU a pripravuje sa materiál na rokovanie AS STU. Navrhuje 
zamestnať centrálne revíznych technikov na jednotlivé energetické médiá. 
Pripomenul, že na niektorých súčastiach sa revízie nevykonávajú a hrozia 
vysoké pokuty. 

Rektor Báleš: Na túto činnosť sa vynakladajú pomerne veľké peniaze zo strany STU, je 
nutné urobiť v tom poriadok a navrhnúť efektívne opatrenia pre budúcnosť.

 
Úloha KR STU č. 2/7/2007 
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi pripraviť závery z tejto analýzy a predložiť 
riešenie na príslušné orgány STU. 
Z: Pror. Janíček 
T: 19. 11. 2007 
 
Úloha KR STU č. 3/7/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU skontrolovať stav revíznej činnosti na fakulte 
a odstrániť zistené nedostatky. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 31. 12. 2007 
 
 
K bodu 7 Návrh na zriadenie výskumného centra STU - MLC  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál a podrobne informoval o jeho 
obsahu a stave rokovaní s MŠ SR o transformácií MLC. Predložil návrh na 
zriadenie výskumného centra STU, ako súčasti univerzity – Technologický 
inštitút STU. Novela zákona o VŠ nám to umožňuje. Ako prvé pracovisko 
tohto centra bude MLC. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul, že v návrhu treba dopracovať štruktúru inštitútu a centier 
a predložiť materiál na rokovanie AS STU. 

Dekan MTF 
Moravčík: 

Pri preklade do angličtiny bude rozlišovacia schopnosť nulová medzi 
inštitútmi a ústavmi, ktoré máme na fakultách. 
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Uznesenie KR STU č. 2/7/2007 
KR STU schvaľuje návrh na zriadenie výskumného centra STU Technologický inštitút STU, 
ktorého súčasťou je aj MLC. 
 
Úloha KR STU č. 4/7/2007 
Rektor STU ukladá prorektorovi Redhammerovi vypracovať príslušné materiály a predložiť 
ich na schválenie do príslušných orgánov STU. 
Z: Pror. Redhammer 
T: ihneď 
 
 
K bodu 8 Návrh na zriadenie obchodnej spoločnosti STU  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Návrh vychádza z novelizovaného zákona o VŠ. Jedná sa o zriadenie 
obchodnej spoločnosti STU zabezpečujúcej ekonomické zhodnocovanie 
výsledkov výskumu a ďalšej tvorivej činnosti STU podobne, ako je tomu 
v zahraničí. V SR takúto operáciu ešte nikto neuskutočnil. V diskusii viacerí 
dekani fakúlt STU privítali tento návrh. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/7/2007 
KR STU schvaľuje návrh zriadenia obchodnej spoločnosti STU podľa §39a novely zákona 
o VŠ. 
 
 
K bodu 9 Evidencia citácií na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložený písomný materiál k tomuto bodu rokovania obsahuje metodiku 
pre centrálnu evidenciu ohlasov v systéme OLIB na STU. Budeme to 
potrebovať určite pre účely komplexnej akreditácie a zrejme aj pri príprave 
rozpočtu na budúci rok. Požiadal dekanov, aby pracoviská začali už teraz 
zadávať údaje o citáciách, publikáciách a projektoch do databázy. 

Dekan FCHPT 
Šajbidor: 

Zaujímal sa, či sa bude dať informácie z databázy OLIB pretransformovať do 
AIS podobne ako KIB. 

Dekan FEI 
Vajda: 

Súčasne je treba pripravovať komplexnú akreditáciu, kompletovať publikačnú 
činnosť a ešte k tomu aj citácie, je to príliš veľa akcií súčasne. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/7/2007 
KR STU berie na vedomie metodiku pre centrálnu evidenciu ohlasov v systéme OLIB na 
STU a rektor STU ukladá dekanom fakúlt naplniť príkaz rektora o evidencii publikácií 
včítane citácií. 
 
 
K bodu 10 Noc výskumníka 2007 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Prorektor Redhammer informoval o priebehu akcie Noc výskumníka 2007 
a zhodnotil ju ako úspešnú. Aktívne sa tejto akcie zúčastnila aj STU tromi 
expozíciami – výroba piva (FCHPT), kreslíme s Robotnačkou (FEI) 
a náhradné bedrové kĺby (MTF). 

Rektor Báleš: Vyslovil poďakovanie všetkým zúčastneným na tejto úspešnej akcii. 
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Stanovisko KR STU č. 5/7/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o priebehu akcie Noc výskumníka 2007. 
 
 
K bodu 11 Vedec roka 2007 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval, že rektor STU vyhlasuje súťaž Vedec roka STU 2007, jedná sa 
o dve kategórie: mladý vedecký pracovník a významný vedecký prínos. Ceny 
sú aj finančne ohodnotené. Na vianočnom koncerte súboru Technik 3.12.2007 
budú tieto ceny slávnostne odovzdané. 

Pror. Petráš: Každoročne je vyhodnocovaný aj vedec roka na MŠ SR a sú ďalšie ceny, 
ktoré napr. dávajú vedecko-technické spoločnosti. Málo využívame tieto 
kanály, čo je chyba aj z hľadiska propagácie STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/7/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o súťaži Vedec roka 2007. 
 
Úloha KR STU č. 5/7/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt poslať príslušné návrhy na vedca roka 2007 a profesora 
roka na STU. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 16. 11. 2007 
 
 
K bodu 12 Týždeň vedy na Slovensku 2007 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval, že týždeň vedy a techniky v SR bude od 12.11. do 18.11.2007. 
Každá fakulta bude mať deň otvorených dverí a budú k dispozícii príslušní 
odborníci na jednotlivých pracoviskách, ktorí v prípade záujmu podajú 
informácie záujemcom. 

Pror. Petráš: V Nitre bude Veľtrh vedy a techniky od 14. do 17.11.2007. STU tam bude 
mať stánok, kde budú bežať non stop prezentácie jednotlivých výskumných 
pracovísk z fakúlt STU na DVD. Treba ihneď nahlásiť a dodať materiály na 
tento veľtrh priamo Ing. Mokošovej. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/7/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o Týždni vedy na Slovensku 2007. 
 
 
K bodu 13 Aktuálne informácie z medzinárodného výskumu 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval formou písomného materiálu aj ústne, ktoré agentúry majú teraz 
vypísané výzvy na podávanie projektov – vid aj Spiritportál na www.stuba.sk.

Rektor Báleš: Informoval o služobnej ceste do USA a požiadal o informácie z pracovísk 
STU, ktoré majú spoluprácu s univerzitami v USA. 

 
Stanovisko KR STU č. 7/7/2007 
KR STU berie na vedomie aktuálne informácie z medzinárodného výskumu. 
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K bodu 14 a 
15 

Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ  a 
Stretnutie so zahraničnými študentmi STU pri príležitosti MDŠ 
(pror. Petráš) 

  
Pror. Petráš: Obnovuje sa tradícia prijatia najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ. 

Z každej fakulty treba dodať 3 návrhy. Podobne bude organizované aj 
stretnutie so zahraničnými študentmi na STU. Návrhy študentov na toto 
stretnutie bolo potrebné  

 
Stanovisko KR STU č. 7/7/2007 
KR STU berie na vedomie materiály „Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ“ 
ako aj „Stretnutie so zahraničnými študentmi STU pri príležitosti MDŠ“. Stretnutie so 
zahraničnými študentmi bude 16.11.2007 o 13:00 hodine. Prijatie najlepších študentov STU 
bude dňa 19.11.2007 o 10:00 hodine. 
 
 
K bodu 16 Správa o ŠVOČ v akad. roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tejto téme rokovania, ktorý obsahuje stav 

a zapojenosť do ŠVOČ na jednotlivých fakultách STU. Dáva námet do 
budúcnosti na organizovanie študentskej vedeckej konferencie v príbuzných 
študijných odboroch v rámci celej STU. 

Pror. Petráš: Navrhol príbuzné študijné odbory, v ktorých by ŠVK mohla byť 
celouniverzitná (napr. jazyky, informatika, životné prostredie, ekonomika, 
energie, materiály). 

 
Stanovisko KR STU č. 8/7/2007 
KR STU berie na vedomie Správu o ŠVOČ v akademickom roku 2006/2007. 
 
 
K bodu 17 Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil na rokovanie písomný materiál, ktorý obsahuje stav vzdelávania 

v cudzích jazykoch na jednotlivých fakultách STU. 
Pror. Petráš: Odporučil akreditovať na fakultách STU aspoň 1 ŠP v cudzom jazyku. 
Rektor Báleš: Požiadal o doplnenie počtu študentov, ktorí študujú takéto študijné programy 

a zaujímal sa, prečo FIIT STU neposkytuje vzdelávanie v cudzích jazykoch 
v žiadnom stupni vzdelávania. Akreditáciu ŠP v cudzích jazykoch bude robiť 
ústav inžinierskych štúdií, ktorý mienime založiť. 

Prodekanka FA 
Vitková: 

Ako je to s poplatkami za štúdium od študentov z krajín EU. Na FA STU 
narastá záujem o štúdium z krajín EU. 
Odpoveď: od takýchto študentov nesmieme vyberať poplatky za štúdium 

 
Stanovisko KR STU č. 9/7/2007 
KR STU berie na vedomie materiál „Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU“. 
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K bodu 18 Návrh harmonogramu akad. roka 2008/2009 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil na rokovanie písomný materiál, ktorý obsahuje harmonogram 

akademického roku 2008/2009. Grémium prorektora pre vzdelávanie 
a prodekanov pre vzdelávanie tento materiál prerokovalo a schválilo. 

 
Uznesenie KR STU č. 4/7/2007 
KR STU schvaľuje návrh harmonogramu akademického roka 2008/2009. 
 
 
K bodu 19 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Podal písomnú aj ústnu informáciu k vyhodnoteniu plnenia kolektívnej zmluvy za 1. 
polrok 2007. 

 
Stanovisko KR STU č. 10/7/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu k vyhodnoteniu plnenia kolektívnej zmluvy za 1. 
polrok 2007. 
 
2) Prorektor Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o seminári „Výchova k podnikateľstvu na vysokých školách“, 
ktorý sa uskutočnil 17.10.2007 za účasti Bratislavského samosprávneho kraja, STU, UK, 
EU a iných hostí.  

 
3) Prorektor Janíček: 

- Všetky nájomné zmluvy musia ísť cez jeho referát kvôli evidencii a poriadku. 
- Rovnako cez jeho referát musia ísť materiály o investíciách, projektoch atď. a treba 

to urobiť s dostatočným časovým predstihom, aby to orgány STU mohli schváliť 
a naplniť tak literu zákona. 

 
4) Prorektor Kalužný: 

- Súťaž SIEMENS v 3 kategóriách – diplomové práce, dizertačné práce a výskumné 
práce mladých vedeckých pracovníkov alebo kolektívov. Ceny sú finančne dotované 

- Navrhol, aby stretnutie s riaditeľmi SŠ v rámci propagácie štúdia na STU bolo 
3.12.2007 po rokovaní VR STU. Požiadal dekanov fakúlt STU, aby si na toto 
stretnutie rezervovali čas. 

 
5) Prorektor Petráš: 

Vyhodnotenie účasti STU na programe ERASMUS – písomná správa. Materiál obsahuje 
prehľad mobilít študentov a učiteľov univerzít v SR. Okrem FA STU je účasť ostatných 
fakúlt veľmi nízka. 

 
Stanovisko KR STU č. 11/7/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu „Vyhodnotenie účasti STU na programe ERASMUS“. 
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Úloha KR STU č. 6/7/2007 
Rektor STU vyjadril nespokojnosť s účasťou študentov v programe ERASMUS okrem FA 
STU a ukladá dekanom fakúlt vyhodnotiť príčiny tohto stavu na fakultách do konca roku 
2007 a predložiť písomnú správu pror. Petrášovi. 
Z: Dekani fakúlt STU okrem FA STU 
T: 31. 12. 2007 
 
6) Rektor Báleš: 

Informoval, že Akademický senát FIIT STU zvolil na svojom zasadnutí dňa 19.10.2007 
za dekana fakulty znovu Ľudovíta Molnára. K zvoleniu do funkcie mu blahoželá. 

 
7) Predseda UOO STU Kovár: 

- Bol prijatý nový Zákonník práce a z tohto dôvodu bol urobený dodatok k vyššej KZ. 
Teraz sa pripravuje dodatok ku KZ na našej univerzite tak, aby boli rešpektované 
uvedené zmeny. 

- Informoval o termíne konania zjazdu odborového zväzu pracovníkov školstva a vedy
- Začína sa pracovať na KZ pre rok 2008 

 
8) Dekan MTF STU Moravčík: 

Fakulta ako jediná nie je odborovo organizovaná a protestuje proti formulácii v KZ, kde 
zamestnávateľ môže do 15.7. vyplatiť polovicu z 13. platu. Na MTF vyplatili celý 13. 
plat všetkých zamestnancom fakulty. 

 
9) Dekan SjF STU Šooš: 

Pýtal sa na termín, odkedy môžu počítať s financiami z prenájmov za rok 2007 v pomere 
70:30. Je  

 
10) Prodekanka FA STU Vitková: 

Poprosila, aby personálne návrhy na zriadenie ústavu manažmentu a plánovania STU 
a delimitácie s tým súvisiace boli oficiálne oznámené na fakultu. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
Zápisnicu overili: 

Prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD.,  prorektor STU 

 

Doc. Ing. Ján VAJDA, PhD.  dekan FEI STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc.  rektor STU 
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